



## 中國香港壘球總會 第26屆香港大專壘球聯賽 – 參賽確認書

請參賽院校球隊經理於 2025年 2月 17日或之前，填妥參賽確認，連同兩張獨立支票，報名費\$2,600及會員註冊費支票及\$500 保證金支票，遞交到本會天光道辦事處。

院校名稱 (英文) : \_\_\_\_\_

請於所屬的參賽組別填上 “✓” 號 Please indicate with a “✓” in the designated category

男子組

女子組

Men' s Division

Women' s Division

**球隊經理 Team Manager (必須為年滿18 歲香港居民 Must be a Hong Kong resident aged 18 or over)**

姓名 Name: (中文) \_\_\_\_\_ (English) \_\_\_\_\_

手提電話 Mobile No.: \_\_\_\_\_ 電郵 Email: \_\_\_\_\_

本校願意遵守比賽之規章及所有之判決。 本校/球隊亦會為各球員購買活動保險及已獲球員的家長或監護人的同意，其子弟身體健康，適宜參與本賽事。 本校/球隊同意上述提供之院校領隊聯絡資料將用作為壘總聯絡之用，並同意由壘總發放有關資料予其他參賽球隊作聯絡之用途。

My Institute guarantees to obey all the rules & regulations of this competition and decisions of the relevant committee. My Institute /Team has arranged our own insurance coverage for the players and got the consent from the parent or guidance of the players that their children are healthy and suitable to participate in this competition. My Institute /Team agreed that the contact details of our Team Manager will be made available to HKCSA staff and other participating teams for the communication purpose.

本校/球隊已閱悉並承諾遵守《基本法》和《中華人民共和國香港特別行政區維護國家安全法》（《香港國安法》），並確保球隊行為不會有涉及危害國家安全的情況，以防範及制止違反《基本法》、《香港國安法》和其他法律的活動。

My Institute have read and committed to abide by the 'Basic Law' and 'The Law of the People's Republic of China on Safeguarding National Security in the Hong Kong Special Administrative Region' (The Hong Kong National Security Law), and ensure My Institute /Team will not involve acts or activities that endanger national security, and prevent activities that violate the 'Basic Law', 'The Hong Kong National Security Law' and other laws.

中國香港壘球總會將會於活動進行期間或前後，進行拍照及影片指攝，日後用作宣傳或推廣用途。如有疑問，可與本會秘書處聯絡。

Hong Kong China Softball Association may take photo or video before, during or after the activities for publication or promotion related purposes. Should you have any queries, please contact HKCSA office.

\_\_\_\_\_  
球隊經理 簽署  
Signature of Team Manager

\_\_\_\_\_  
日期  
Date